
آرمان ملی: مهدی الفتی با کسب مدال نقره در بازی های 
آسیایی هانگژو تاریخ سازی کرد و موفق شد اولین مدال 

ژیمناستیک ایران را ثبت کند. 
 کسب مدال 

مهدی الفتی، تنها ژیمناست ایران، در فینال پرش خرک 
بازی های آسیایی با حریفان خود در فینال رقابت کرد و با مجموع 
امتیاز ۷۸۳/۱۴ در جایگاه دوم ایستاد و به مدال نقره دست یافت. 
پیش از این تیم ژیمناستیک ایران در مرحله تیمی دهم و مهدی 
الفتی با امتیاز ۵۶۶/۱۴ در پرش خرک در رده دوم ایستاده و 
فینالیست شده بود. در بخش قهرمان قهرمانان نیز محمدرضا 
خسرونژاد هفتم و محمدرضا حمیدی دهم شده بودند. نماینده 
ژاپن با امتیاز ۰۱۶/۱۵ در رتبه نخست ایستاد و نماینده مالزی با 

امتیاز ۴۶۶/۱۴ سوم شد. 
 صحبت های الفتی 

مهدی الفتی پس از کسب مدال نقره بازی های آسیایی گفت: 
بعد از چند سال که نمایندگان ایران نتوانستند مدال بگیرند، 
توانستم این کار را انجام دهم و از این حیث خیلی خوشحالم. او که 
پس از کسب مدال نقره خوشحالی اش را با در دست داشتن پرچم 
جمهوری اسلامی ایران نشان داد، در مورد این حرکتش گفت: 
همیشه زنگ تفریح دیگر کشورها بودیم، اما با پرچم کشورم ثابت 
کردم که می توانیم روی سکوی آسیایی و جهانی باشیم. خیرخواه 

در پایان این مدال را به مردم ایران تقدیم کرد. 
 نظر سرمربی 

سرمربی تیم ملی ژیمناستیک ایران گفت: مهدی الفتی با قدرت 
تمام این مدال ارزشمند را پس از ۸۰ سال و برای اولین بار در 
تاریخ ژیمناستیک کشورمان به دست آورد. محمدرضا خیرخواه، 
سرمربی ژیمناستیک هنری کشورمان درباره تاریخ سازی مهدی 
الفتی در پرش خرک اظهار داشت: الفتی با قدرت تمام این مدال 
ارزشمند را پس از ۸۰ سال و برای اولین بار در تاریخ ژیمناستیک 
کشورمان به دست آورد تا شگفتی ساز شویم. ما می توانستیم یک 
مدال دیگر هم توسط کهنی کسب کنیم که متاسفانه روی یک 
لغزش به فینال نرسید و اگر فینالیست می شد قطعا روی سکو 
می رفت. وی افزود: من پیشبینی دو مدال یکی در دار حلقه و 

دیگری در پرش خرک را کرده بودم، اما تنها الفتی مدال 
گرفت. سرمربی تیم ملی ژیمناستیک درباره وضعیت نابسامان 
فدراسیون ژیمناستیک پیش از بازی های آسیایی گفت: می دانید 
که پیش از رقابت ها چه جو بدی به دلیل عدم صدور لایسنس ها 
حاکم بود، اما توانستیم بچه ها را جمع و جور کنیم و با این شرایط 
به هانگژو آمدیم. خسرونژاد به مقام هفتم قهرمان قهرمانان رسید و 
بقیه بچه ها نظیر حمیدی و کهنی عملکرد خوبی داشتند. افسوس 
میخورم که کهنی به فینال نرسید. خیرخواه درباره کسب سهمیه 
المپیک بیان کرد: می توانیم سهمیه بگیریم و حتی می توانیم در 

المپیک مدال داشته باشیم. 
 رئیس فدراسیون چه گفت؟

رئیس فدراسیون ژیمناستیک گفت: کسب نخستین مدال 
تاریخ ژیمناستیک ایران در ادوار بازی های آسیایی می تواند آغاز 
راه تاریخ سازی این رشته در آوردگاه های جهانی و المپیک باشد. 
عابد حقدادی در گفت وگو با ایرنا با تبریک کسب نخستین مدال 
ژیمناستیک ایران در ادوار بازی های آسیایی اظهار داشت: این 
موفقیت را باید به تمام جامعه ورزش و ژیمناستیک تبریک بگویم. 
این موفقیت نتیجه اردوهای بلندمدت و برنامه ریزی کادرفنی 
و اراده ورزشکاران بود ورزشکارانی که روزهای سختی داشتند 
و حتی به خاطر حضور در اردو از خانواده دور بودند. همچنین 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک برنامه ریزی دقیقی برای 
موفقیت کاروان اعزامی داشتند که امروز نتیجه آن مشخص است. 
این مدال می تواند یک موج مثبت بعد از آن همه اتفاقات منفی 
در ورزش ژیمناستیک ایجاد کند. وی ادامه داد: تصور کسب این 
مدال برای بسیاری سخت بود اما ما پافشاری کردیم و تاکید داشتم 
که الفتی می تواند مدال کسب کند. البته مهدی احمدکهنی نیز 
شانس مدال بود که بر اثر یک بدشانسی مدال را از دست داد. 
تمام ژیمناست های اعزامی ایران به هانگژو عملکرد فوق العاده ای 
داشتند و بهترین نتیجه تاریخ ژیمناستیک در بازی های آسیایی 
رقم خورد. ما از زحمات این نفرات تقدیر خواهیم کرد. برای 
مدال آوران حداقل یکصد میلیون پاداش در نظر گرفتیم و به سایر 
نمایندگان هم پاداش خواهیم داد. حقدادی در اهمیت این مدال 
گفت: نگاهی به نفرات حاضر در فینال نشان از آن دارد که مهدی 

الفتی چه کار مهمی را انجام داده است در این 
مسابقه نفراتی از کره جنوبی و ژاپن حضور داشتند که در سطح 
جهانی بودند. الفتی با یک حرکت حساب شده و خوب موفق به 
کسب نشان نقره شد. این بسیار مهم است و می تواند آغاز راه 
موفقیت ژیمناستیک ایران برای حضور در المپیک ۲۰۲۴ پاریس 
باشد. به شما و سایر خانواده این رشته قول می دهم که ایران در 
المپیک نماینده خواهد داشت و برای نخستین بار ژیمناست های 
ایرانی از طریق مسابقات انتخابی به المپیک گام خواهند گذاشت. 

 صحبت های دبیرکل 
دبیر کل کمیته ملی المپیک و سرپرست کاروان اعزامی 
به بازی های آسیایی هانگژو گفت: کسب مدال نقره در رشته 
ژیمناستیک بعد از ۸۰ سال از آغاز بازی های آسیایی، یک مدال 
باارزش و تاریخ ساز برای این رشته المپیکی و حتی ورزش کشور 
خواهد بود. سیدمناف هاشمی تصریح کرد: با توجه به امکانات 
و شرایطی که ژیمناستیک طی یکی، دو سال اخیر داشت و 
برخی مسائل پیش آمده در آن، مانع نشد که کمیته ملی المپیک 
فراموشش کند و تا آخرین لحظات پیگیر مسائل این تیم بودیم. 
لذا با جسارتی که کمیته در اعزام این تیم به بازی های آسیایی 
نشان داد کسب این مدال باارزش نشان می دهد در تصمیم خود 
اشتباه نکردیم. او افزود: کسب نشان نقره ژیمناستیک را به آقای 
مهدی الفتی، خانواده ژیمناستیک و ملت بزرگ ایران تبریک 
عرض می کنم؛ چرا که این موفقیت نشان می دهد اگر امکانات 
این رشته را افزایش داده و به روز کنیم و از برخی حواشی دوری 
گزینیم، بدون تردید ژیمناستیک هم می تواند به عنوان یک 
رشته مدال آور کنار دیگر رشته های ورزشی خودنمایی کند. دبیر 
کل کمیته ملی المپیک و سرپرست کاروان اعزامی به بازی های 
آسیایی در پایان خاطرنشان کرد: کسب نشان نقره سرآغازی برای 
توجه هر چه بیشتر به این رشته المپیکی است و قطعا از این پس 
نگاه های مسئولان و مردم نسبت به این رشته تغییر خواهد کرد و 
امیدواریم با همدلی و همزبانی، شاهد ادامه موفقیت هایش در دیگر 

رقابت های پیش رو باشیم. 
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گفت وگو

 تاریـخ سـازی ژیمناست ایــران  تاریـخ سـازی ژیمناست ایــران 
در بازی های آسیایی در بازی های آسیایی 

  کوتاه 
ایسنا: محمد مایلی کهن در پاسخ به این پرسش که 
انتخاب رضا عنایتی برای تیم خوب بود یا خیر؟ خاطرنشان 
کرد: عنایتی یکی از بهترین بازیکنان تیم ملی و آقای گل 
لیگ بوده اما در زمینه مربیگری تجربه کافی ندارد. ما مربیان 
دیگری نیز داشتیم که جوان و فوتبالیست بودند و در کارشان 
نشان دادند که موفق اند مثل محرم نویدکیا که کارنامه موفق 
او در ۲ سال در سپاهان کاملا مشهود است یا وحید هاشمیان 
که چند سال کمک مربی تیم ملی بزرگسالان بوده و ما از 
کسی که این همه تجربه دارد استفاده نمی کنیم. البته این نوع 
انتخاب ها سلیقه ای است و من در این زمینه با کسی دشمنی 
ندارم. مایلی کهن ادامه داد: من عنایتی را دوست دارم و سعی 
می کنم بدون نگاه شخصی صحبت کنم و تنها کشورم را ببینم. 
اینطور هم نیست که اگر نویدکیا یا هاشمیان مربی تیم امید 
بودند حتما به المپیک صعود می کردیم. به عنوان نمونه سال 
گذشته در لیگ برتر، سپاهان با ملوان انزلی در اصفهان مسابقه 
داشت و آن بازی را اگر در شهر خود می برد دیگر نیازی به 
نتایج پرسپولیس نداشت و قهرمان می شد، اما سپاهان 

مساوی کرد و این عاملی شد که پرسپولیس قهرمان شود. 

بیــن المــلل 

هانگژو 2023 
 در ششمین روز بازی های آسیایی هانگژو، 
مرحله یک هشتم نهایی جدول انفرادی تنیس 
روی میز انفرادی مردان برگزار شد و دو نماینده 
ایران رقابت حساسی را داشتند. امیرحسین 
هدایی موفق نشد از پس حریفش بربیاید و 
مقابل نفر هشتم رنکینگ جهان شکست خورد. 
هدایی با نتیجه چهار بر صفر مقابل بازیکن 
چین تایپه مغلوب شد و از بازی ها کنار رفت. 
نوشاد عالمیان هم مقابل هاریموتو از ژاپن با 
نتیجه ۴ بر ۲ شکست خورد. نوشاد سه گیم 
اول را واگذار کرد اما در گیم چهارم و پنجم 
توانست پیروز باشد. گیم ششم را هم واگذار کرد 
و شانس گرفتن مدال را از دست داد. عالمیان در 
بازی های آسیایی ۲۰۱۸ جاکارتا تاریخ سازی 
کرد و پس از نیم قرن به مدال برنز انفرادی رسید. 

 در ادامه رقابت های بوکس بازی های 
آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو، طوفان شریفی به عنوان 
نخستین نماینده ایران در مبارزه ها به روی رینگ 
رفت که با شکست برابر حریف قزاق، به عنوان 

سومین بوکسور ایران از رقابت ها حذف شد. 
بوکسور وزن ۹۲ کیلوگرم ایران در دومین 
مبارزه اش از این رقابت ها، در مرحله یک چهارم 
نهایی مقابل »توگامبای« از قزاقستان به روی 
رینگ رفت که در همان راند نخست با رای 
داوران بازنده اعلام شد تا از راهیابی به دور بعد 

باز بماند. 

خارج ازمستطیل سبز

کاری برای امیدها نمی شود 

صعود به رقابت های فوتبال المپیک برای تیم امید ما 
چیزی بیشتر از رویاست و با برنامه ریزی که داریم اصلًا نباید 
به این تیم برای رفتن به المپیک دل ببندیم. این انتقاد شاید 
باعث ناراحتی شود ولی حقیقت دارد و تیم امید ما در ادوار 
مختلف نتوانسته سهمیه المپیک بگیرد و هر بار حذف شده 
است. کاری برای این تیم نمی شود تا بتواند در شرایطی برابر 
با رقبا برای المپیکی شدن رقابت کند و تمامی تلاش ها و 
زحمات بازیکنان و کادرفنی به نتیجه نمی رسد. برای تیم 
امید یا دیر سرمربی را انتخاب می کنیم یا انتخاب شایسته ای 
نداریم. اردوها و دیدارهای تدارکاتی لازم هم در نظر گرفته 
نمی شود. در مقابل حریفانی داریم که سرمایه گذاری خوبی 
انجام داده اند، زیرساخت های لازم را فراهم کرده اند، امکانات 
تمرینی لازم را به همراه اردوها و بازی های دوستانه مفید در 
نظر گرفته اند. به اندازه کافی هم بازیکن در رده های سنی 
مختلف تولید کرده اند. برای همین می توانند به مراتب قوی تر 
عمل کنند و به عنوان نمونه کره جنوبی و ژاپن در رده های 
سنی مختلف نتایج بسیار خوبی می گیرند. نباید انتظار مدال 
طلا از تیم امید در بازی های آسیایی داشته باشیم و هر چه 
این تیم به مراحل بالاتر می رود کار سخت تر می شود تا جایی 
که پس می زنیم و نمی توانیم به هدفی که داریم برسیم. 
نباید دلخوشی خاصی بدهیم. برنامه ریزی خوبی نکرده ایم 
و روی کاغذ هم شانسی برای قهرمانی نداریم. پیروزی های 
پر گل کره جنوبی گویای آن است که این تیم در شرایط 
بسیار بهتری است. دیگر حریفان هم برای باخت مقابل ما 
قرار نمی گیرند. مدیریتی قوی پشت تیم امید نیست و تنها 
می توان به این امید بست تا اتفاقات فوتبالی به سود ما باشد. 
امداد غیبی می تواند به تیم امید کمک کند که بتواند نتایجی 
فراتر از انتظار بگیرد. البته شاهد هستیم این تیم بعد از اینکه 
چند بازی در انتخابی المپیک و بازی های آسیایی انجام داده 
به هماهنگی و کیفیت بهتری رسیده ولی نمی تواند کسب 
مدال طلا را در چین تضمین کند. تیم امید باید مهدی 
مهدوی کیا را به عنوان سرمربی حفظ می کرد ولی او به خاطر 
مشکلات خاصی که ایجاد کرد نتوانست بماند. رضا عنایتی 
هم دیر سرمربی شد ولی تجربه کار در فوتبال پایه را ندارد. این 
موضوع باعث می شود تا او و تیم امید متضرر شوند. در مورد 
دعوای پرسپولیس و تیم ملی امید هر دو طرف حق دارند. به 
نظر من بی تدبیری و ضعف فدراسیون فوتبال است چون خط 
مشی و قانون کلی تعریف نمی کند تا هر دو طرف یکدیگر 
را مقصر ندانند. فدراسیون راهکار ندارد و اگر دارد در اجرا 
ضعیف عمل می کند. عنایتی و گل محمدی به دنبال اعتبار 
و آبروی فوتبال ایران در تورنمنت های متفاوت هستند و 

می خواهند تیم شان نتیجه بگیرد. 

علیرضا اکبرپور، پیشکسوت استقلال در 
خصوص شرایط این تیم معتقد است که باید 
هرچه سریعتر اختلاف داخلی در این مجموعه 
رفع شود. وی می گوید هم نکونام و هم خطیر 
تازه به استقلال آمده اند. همان قدر که نکونام 
حق دارد فرصت داشته باشد تا بتواند با استقلال 
به موفقیت برسد، باید به خطیر هم فرصت دهند 
تا کار خودش را بکند و با برکناری او چیزی حل 

نمی شود. 
و  مدیریت  بین  اختلاف  همچنان   

کادرفنی استقلال ادامه دارد... !
 نباید مدیر و مربی اختلاف داشته باشند و 
دودش در چشم تیم می رود. به نظرم باید خطیر و 

نکونام به لجبازی خود پایان دهند. 
 مشکلات استقلال یکی و دوتا نیست 
و استقلالی ها چند روزی بابت نگرفتن حق 
و حقوق شان اعتصاب کردند نظرتان در 

خصوص این تصمیم آنها چیست؟
اعتصاب مشکلی را هیچ وقت حل نکرده است و 
اتفاقاً تمام مشکلات را بیشتر می کند. در شرایطی 
که تیم ها در تعطیلی لیگ در آرامش به کار خود 
ادامه می دهند، اما استقلال درگیر حواشی است و 

این مسائل به این تیم لطمه می زند. 
حق  استقلال  بازیکنان  به  یعنی   
نمی دهید که برای گرفتن حق و حقوق شان 

واکنش نشان دهند؟
آنها حق دارند که پول شان را بخواهند، اما 
شرایط استقلال همین طوری هم بحرانی است و 
بازیکنان نباید بدترش کنند باید در شرایط بهتر 

اعتراض خود را به گوش مدیران تیم برسانند. 
 شاید این مسأله بازتاب اختلاف خطیر 
و نکونام است و بازیکنان به نوعی طرف 
سرمربی هستند و قصد دارند اعتراض خود 

را علنی کنند. 
همان طور که گفتم لج و لجبازی خطیر و نکونام 
اصلاً به نفع استقلال نیست و باید تمامش کنند. 

اختلاف  این  که  معتقدند  خیلی ها   
طرفین تمامی ندارد و باید خطیر برکنار 

شود تا مشکلات ازاین بیشتر نشود. 
اما من با این مسأله موافق نیستم. هم نکونام 
و هم خطیر تازه به استقلال آمده اند. همان قدر 
که نکونام حق دارد فرصت داشته باشد تا بتواند 
با استقلال به موفقیت برسد، باید به خطیر هم 
فرصت دهند تا کار خودش را بکند و با برکناری او 
چیزی حل نمی شود. من فکر کنم مشکلات مالی 
حل شود اکثر مشکلات استقلال حل خواهد شد. 
 لیگ مدت زیادی تعطیل است و این 
تعطیلی برای استقلال که ملی پوش دارد 
زیادتر هم شده است، نظر شما در خصوص 

این تعطیلی طولانی مدت چیست؟
اصلًا به نفع استقلال نیست. استقلال در فصل 
نقل و انتقالات بازیکن نگرفته است و حالا هم برای 
حضور در تیم امید چهار بازیکن این تیم در کنار 
استقلال نیستند و این تیم باید در چنین شرایطی 
به کار خود ادامه دهد. قطعاً چنین شرایطی به تیم 

استقلال ضربه می زند.
 این روزها اختلافی بین مدیریت و 
کادرفنی به وجود آمده است و بهانه اختلاف 
قهرمانی  مدیریت  که  است  این  جدید 
می خواهد در حالی که کادرفنی اشاره 
دارد به این نکته که ابتدای فصل مدیران 
به پنجمی هم قانع بودند. نظر شما چیست؟

در هر شرایطی استقلال می تواند قهرمان شود 
حتی ضعیف ترین حالت ممکن. این تیم همیشه 
بزرگ بوده است و بازیکنانش برای قهرمانی 
جنگیده اند. اینکه تاکنون شرایط خوبی برای 
استقلال مهیا نبوده قبول است اما بازیکنان این 
تیم باید درکی از بزرگی این تیم داشته باشند و 
همیشه با هدف قهرمانی بجنگند حتی اگر شرایط 

مطلوب نباشد. 

ابراهیم قاسمپور 
کارشناس فوتبال 

اکبرپور: 
 خطیر و نکونام

 دست از لجبازی 
بردارند

شاگردان حسینی هفته آینده 
در مسابقه لیگ برتری باید 
مقابل تراکتور قرار بگیرند که 
مهدی لیموچی امیدوار است 
مثل دو دیدار اخیرشان باز هم 
بتواند به روند گلزنی ادامه 

بدهد.

انتشار  با  ریکاردو آلوز 
تصویری که با موبایل خود 
ثبت کرده، نوشت: »قهرمان 
فوت والی. سیامک، شیری 
و آقاجانپور، شما کجایید؟« 
این تصویر از سوی شجاع 
خلیل زاده نیز بازنشر شد.

تیم پرسپولیس در حالی 
راهی پایتخت قطر می شود 
که در این بازی میلاد سرلک 
به دلیل محرومیت، همراه 
سرخپوشان نخواهد بود اما 
یحیی گل محمدی، او را در 
لیست خود قرار داده است.

ت
شــ

س نو
عک

        سفر   روند گلزنی قهرمان تمرین

گلایه دبیرکل کمیته ملی المپیک  از تاج: 

فکرمیکردمتاجبرایکمکمیآید

عنایتی:برایبازیباهنگکنگنزدیکبه13بازیکندارم

دبیرکل کمیته ملی المپیک مدعی شد 
جدایی بازیکنان پرسپولیس در تیم امید 
ایران، برخلاف وعده رئیس فدراسیون فوتبال 
رخ داده است. مناف هاشمی درباره خروج سه 
بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس از اردوی تیم 
امید ایران در آستانه آغاز مرحله یک چهارم 
نهایی بازی های آسیایی هانگژو گفت: تیم امید 
بدون پشتوانه آمد. تصور می کردم مهدی تاج 
)رئیس فدراسیون فوتبال( به هانگژو می آید 
که کمک کند، اما سه نفر از بهترین بازیکنان 
ما رفتند؛ این اصلًا لطف نبود! بازیکنان به ما 
قول دادند که این دیدار )بازی با هنگ کنگ( 
را ببرند و به نیمه نهایی صعود کنند. سرپرست 

کاروان ایران در بازی های آسیایی ۲۰۲۲ 
صعود احتمالی امیدهای ایران به نیمه نهایی 
فوتبال بازی های آسیایی را شبیه به معجزه 
دانست و تصریح کرد: باید بگویم که تنها 
هستیم. وزارت ورزش و باشگاه های فولاد، 
سپاهان، استقلال و پرسپولیس مگر از کجا 
پول می آورند که این بازیکنان را پرورش 
بدهند؟ دولتمردان ما باید سؤال کنند که 
چرا باشگاه ها در این ایام، به تیم امید کمک 
نکردند. دبیرکل کمیته ملی المپیک با بیان 
اینکه انتظار داشت مشکلی برای حضور ۲۲ 

بازیکن انتخابی سرمربی تیم امید در هانگژو 
ایجاد نشود، گفت: عنایتی چهار یا پنج ماه 
است به تیم امید آمده است. ما چنین توانی 
داریم که در آسیا به مقام چهارم برسیم، اما 
باید پنج سال برنامه ریزی کنیم و ارزش و 
اهمیت ورزش را در جامعه ببینیم. »شدیداً 
گلایه مند هستم، اما نمی دانم باید از چه 
کسی گله کنم.« هاشمی ضمن بیان این 
جمله خاطرنشان کرد: الان زمان این گلایه ها 
نیست و اگر در این باره صحبت کنیم، کاروان 
تیم ایران آسیب می بیند. دولت برای تیم ملی 

بزرگسالان در قطر ورود کرد، اما اینجا چنین 
کاری انجام نداد و در آخرین لحظات، سه نفر 
از بهترین ورزشکاران ما را بردند. کمیته ملی 
المپیک در حد توان، حمایت های لازم را 
انجام داد و امکانات غذایی تدارک دید. وی در 
مورد جلسه خود با رئیس فدراسیون فوتبال 
برای وضعیت محمد مهدی احمدی، یاسین 
سلمانی و محمد عمری عنوان کرد: پنجشنبه 
شب ۲ ساعت با تاج صحبت کردیم که او گفت 
یک بازیکن می رود و یک نفر می ماند. این 
موضوع را توافق قطعی می دانم و اگر غیر از این 
عمل شود، قضاوت را داخل زمین می گذاریم. 

امیدوارم تیم امید نتیجه بگیرد. 

رضا عنایتی سرمربی تیم ملی فوتبال امید گفت: هنگ کنگ 
با تیمی که همه از مسابقات انتخابی المپیک به ذهن دارند 

متفاوت است. 
 وضعیت تیم ملی 

رضا عنایتی درمورد آخرین وضعیت تیم ملی فوتبال امید 
در آستانه بازی با هنگ کنگ در یک چهارم نهایی بازی های 
آسیایی، اظهار داشت: تا الان شرایط خوب بوده است. پس 
از اتفاقی که برای ما در ازبکستان افتاد و کم شدن روحیه 
بازیکنان، مقداری شرایط برای ما سخت شد اما از روزی که کار 
را با مجموعه بازیکنان فعلی که در تیم باشگاهی خود باتجربه 
هستند، تمرینات را با جدیت شروع کردیم. خدا را شکر در دور 

مقدماتی و بازی با تایلند شرایط خیلی خوب پیش رفت. 
 نارضایتی 

وی درمورد نارضایتی اش از عملکرد بازیکنان مقابل تایلند، 
گفت: طبیعی بود. با کمبود بازیکن مواجه شدیم. در بازی با 
عربستان کار خود را با ۱۳ بازیکن آغاز کردیم و دعا می کردم 
بچه ها دچار مصدومیت نشوند. مقداری هم شرایط آب و هوایی 
سخت و شرجی است که انرژی بچه ها را می گیرد. مقداری 
به دلیل تحلیل رفتن بدن بازیکنان مقابل تایلند، به مشکل 
خوردیم اما فعل خواستن بچه ها صرف شد و تمام توان خود 
را در بازی گذاشتند. توانستیم این بازی را ببریم و یک دیدار 

فوق العاده حساس هم با هنگ کنگ داریم. 
 هنگ کنگ 

سرمربی تیم ملی امید تصریح کرد: هنگ کنگ با تیمی که 
همه از مسابقات انتخابی المپیک به ذهن دارند متفاوت است. 
همه تیم های حاضر در این مسابقات از تمام ظرفیت خود 
استفاده می کنند و فقط -۳ ۲ تیم با نفرات زیر ۲۳ سال به 
هانگژو آمده اند. همه تیم ها بازیکنان بزرگسال و تمام ظرفیت 

خود را آورده اند. 
همه برای رفتن روی سکوی آسیایی تلاش می کنند. ما 
هم به جای ۳ بازییکن بزرگسال، بنابر شرایط ایجاد شده 
نتوانستیم بیشتر از ۲ بازیکن بیاوریم. از کاپیتان تیم مان یعنی 
سید حسین حسینی تشکر می کنم که تمام توان و انرژی خود 
را طبق آن چیزی که از وی در زمین انتظار داشتیم به کار 

گرفته است. 
 حذف از المپیک 

عنایتی درمورد زمان نامناسب برگزاری بازی های آسیایی 
هانگژو با توجه به برگزاری لیگ قهرمانان آسیا در شرایطی که 
این تیم پس از حذف در انتخابی المپیک هم روحیه مناسبی 
نداشت، توضیح داد: می دانستیم بازی های آسیایی نزدیک به 
مقدماتی المپیک است و به همین دلیل چند بازیکن را به خوبی 
تفکیک کردیم. چند بازیکن که شرایط بازی های های هانگژو 

را داشتند به تیم خود اضافه کردیم و نفرات فعلی هم باتجربه 
هستند. برای این مسابقات ۵۰ درصد از ظرفیت فوتبالی خود 
را در اختیار داریم. متاسفانه به دلیل برگزاری لیگ قهرمانان 
نتوانستیم -۹ ۸ بازیکن اصلی خود را در اختیار داشته باشیم. 
عنایتی گفت: در نسل های مختلف خیلی ستاره های خوبی 
داشتیم، اما نتایج خوبی نگرفتیم. بازیکنان فعلی انگیزه خوبی 
دارند اما کمبود بازیکن داریم. در این شرایط سه بازیکن 
پرسپولیس هم از ما جدا شدند و پس از یاسین سلمانی و 
احمدی، امروز هم محمد عمری رفت. صحبت های زیادی 
کردیم اما نمی دانم چگونه باید این مشکلات و مسائل را باز 

کنم. برای بازی با هنگ کنگ نزدیک به ۱۳ بازیکن دارم. 
 تاج 

سرمربی تیم ملی امید در واکنش به اظهارنظر تاج مبنی بر 
اینکه سرپرست این تیم به باشگاه پرسپولیس قول داده تا برای 
بازی با الدحیل هر ۳ بازیکن را در اختیار سرخ پوشان بگذارد، 
عنوان کرد: اطلاعی از این موضوع ندارم اما توقع داشتیم وقتی 
بازیکن به اردوی ما می آید تا آخر جام کنارمان باشد. خودم 
سورپرایز شدم چه اتفاقی رخ داد که ۳ بازیکن فقط برای 
بازی های ساده ما می آیند و بار دیگر بازمی گردند. بازی های 
حساس ما از یک چهارم شروع می شود و تمام تلاش خود را 

می کنیم پس از ۲۱ سال روی سکو قرار بگیریم. 

  اگر تا پیش از این »سندروم سال سوم ژوزه مورینیو« 
برای هواداران رُم، یک فرضیه مضحک به نظر می رسید، 
اکنون آنها با تمام وجودشان ترس صحت داشتن این فرضیه را 
احساس می کنند. ناکامی مورینیو در سومین سال مربیگری اش 
در یک تیم که به سندروم سال سوم آقای خاص معروف شده، 
در تیم  های قبلی تحت هدایت او مانند چلسی، رئال مادرید و 
منچستریونایتد او را تا برکناری از این تیم ها پیش برد و اکنون 
به نظر می رسد که رمِ آقای خاص نیز دارد در همین مسیر قدم 
می گذارد که نتیجه اش می تواند پایان کار مرد پرتغالی در 
المپیکو باشد. رم در ۶ هفته اول سری A، تنها ۵ امتیاز گرفته 
است. اگرچه این تیم در این ۶ هفته یک برد تماشایی پرگل 
با نتیجه ۷ بر صفر مقابل امپولی نیز داشته اما از دست دادن 
امتیاز در ۵ بازی دیگر سبب شده است که قرمزپوشان پایتخت 
ایتالیا اکنون تنها ۲ امتیاز بالاتر از منطقه سقوط جدول و 
در رده شانزدهم جدول باشند. پس از تجربه ای نه چندان 
موفق و طولانی در تاتنهام، مورینیو به عنوان یک قهرمانی در 
استقبال شدید هواداران وارد رم شد و با کسب اولین قهرمانی 
اروپایی جالوروسی در فصل نخست نزد هواداران محبوبیت 
بیشتری هم کسب کرد. مورینیو یک سال بعد با رساندن رم 

به فینال لیگ اروپا، جای پای خود را 
روی نیمکت جالوروسی محکم  تر 
کرد اما فصل جدید برای او و تیمش 
طوری آغاز شده که به نظر نمی رسید 
پایان خوشی برای آنها داشته باشد و 

این در حالیست که مالکان 
باشگاه در پنجره نقل 
و انتقالات، هزینه 
قابل توجهی برای 
تقـویت گرگ ها 

انجام داده اند. 


